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Høringssvar til budget 2018 – 2021. 

KF4- Sænkning af lokaletilskud til foreningernes brug af lokaler. 

 

 

En sænkning af lokaletilskud til foreninger fra 75 – 70%  vil kunne få katastrofale følger for flere 
foreninger. Flere foreninger har allerede på nuværende tidspunkt meget store økonomiske 
udfordringer. Det vil være urealistisk, at foreningerne kan skaffe økonomi fra andre kanaler 
(sponsorindtægter og øget kontingent). Foreningerne har sat udgiften til den normale 
foreningsdrift ned på et minimum. Det er lokalelejen, der er den store udgiftsbasker. 

Følgevirkninger: Såfremt en af vore store foreninger, må dreje nøglen og lukke ned, vil det være et 
økonomisk problem for den pågældende hal, der vil ikke være grundlag for, at hallen kan leje ud til 
anden side, da f.eks håndbold er den store timeforbruger i hallen.  

Idrætsrådet har i længere tid arbejdet på det modsatte, nemlig at fjerne egenbetaling for 
foreningerne, så de kan arbejde med deres kerneopgave, nemlig idrætten. Hvilket også fremgik af 
Idrætsrådets nylig afholdte dialogmøde d. 21. august 2017 på Varde Fritidscenter. 

Varde kommune har en idrætspolitisk vision om at være førende indenfor området. Har for få år 
siden oprettet idræts talentlinien, elitesatsning samt et ønske om at være en brede 
idrætskommune, og hvor der tænkes sundhed ind. Dette kræver en økonomisk mulighed for 
foreningerne at leve op til dette. 

 

 

Med venlig hilsen 
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